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SLOVO PŘEDSEDY PŘEDSTAVENSTVA

Vážení čtenáři výroční zprávy,

v hodnoceném roce již provoz nemocnice nebyl ovlivněn vnějšími vlivy. Nevrátil se však zcela úpl-
ně do běžného ničím neomezeného režimu. Kvůli pokračujícím stavebním činnostem bylo třeba na 
mnoha odděleních zásadně upravit režim jejich provozu, některé ambulance se musely přemístit 
do improvizovaných prostor. Přesto zdravotníci dokázali léčit a operovat tak, že nedošlo k žádnému 
omezení poskytované péče, naopak všechny za kovidové epidemie odložené plánované výkony byly 
s velkým úsilím dorovnány.

Bez jakéhokoliv omezení a bez navýšení vysoutěžených cen pokračovala realizace všech stavebních 
investic a práce na projektových dokumentacích nejen pro centrální laboratoře, pavilon ambulantní 
péče, pavilon následné péče a heliport. Dokončili jsme rekonstrukci nemovitosti v Benešově na Čer-
vených Vrškách, která již slouží jako ubytovna pro naše zaměstnance. Plynule naváže rekonstrukce 
druhé poloviny této nemovitosti.

Nemocnici průběžně dovybavujeme nejmodernější přístrojovou technikou a postupně modernizu-
jeme prostory nemocnice. Achilovou patou je nedostatek parkovacích míst, hledáme tedy možnosti 
financování výstavby parkovacího domu.

Máme připravený projekt na rekonstrukci a modernizaci spalovny nebezpečného odpadu, která 
bude financována z dotace. Pro nemocnici a mnoho organizací vlastněných Středočeským krajem 
bude moderní spalovna velkým přínosem do budoucna.

Pokročili jsme v péči o nemocniční zeleň, máme hotový pasport zeleně a rozpracovaný projekt na 
údržbu a významný rozvoj zelených ploch v areálu nemocnice. Brzy představíme náš záměr.  Průběž-
ně poskytujeme arboristickou péči všem vzrostlým dřevinám a nahrazujeme ty, které již není možné 
zmladit či z důvodu chorob zachránit.

Námi prezentované vynikající hospodaření a vysoká kvalita poskytované péče však není jen díky 
investicím do budov a přístrojů. Klíčoví jsou naši zdravotníci, kteří dokazují, že patří k nejlepším v 
republice. Zaslouží si tedy pro svou práci nejkvalitnější zázemí, stejně tak jako si naši pacienti a klienti 
zaslouží špičkovou zdravotní péči. 

Vážím si této vzájemné vynikající spolupráce managementu a personálu nemocnice, díky níž posky-
tuje benešovská nemocnice špičkovou zdravotní péči.

Našim klientům, pacientům, sponzorům a obchodním partnerům děkuji za vzájemný respekt, vstříc-
nost a důvěru.

Je mi ctí být v čele týmu, který je auditován bez výhrad.

MUDr. Roman Mrva
Předseda představenstva
Nemocnice Rudolfa a Stefanie Benešov a.s., 
nemocnice Středočeského kraje



Statut společnosti

Název společnosti              Nemocnice Rudolfa a Stefanie Benešov, a. s., 
                                                     nemocnice Středočeského kraje

Sídlo společnosti  Máchova 400, 256 01 Benešov
IČ    27253236

DIČ    CZ27253236

Bankovní spojení  2014310033/6000

Datum založení společnosti 15. 6. 2005

Telefon    317 756 111

Fax    317 727 821

E-mail    sekretariat@hospital-bn.cz

Web    www.hospital-bn.cz
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Statutární zástupci (představenstvo) od 1. 1. 2022 do 31. 12. 2022

• MUDr. Roman Mrva - předseda představenstva

• Pavel Havlíček – místopředseda představenstva

• Ing. Luboš Balata

•  Mgr. Luděk Jeništa

• Mgr. David Vaculík

Dozorčí rada od 1. 1. 2022 do 31. 12. 2022

• Ing. Jan Skopeček – předseda dozorčí rady

• Lenka Bártová

• MUDr. Jana Pěkná

• Ing. Jaroslava Pokorná Jermanová

• Jana Česká

• Ing. Daniel Netušil

• Mgr. Martin Kadrnožka

• Bc. Jan Čáha

• Tomáš Podhola
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STATISTICKÉ UKAZATELE SPOLEČNOSTI

(stav k 31. 12. 2022)

Celkový počet zaměstnanců Přepočtené počty pracovníků

Lékaři a zubní lékaři 138,40
Farmaceuti a ostatní vysokoškoláci 14,55
Nelékařští zdravotničtí pracovníci 526,20
THP 73,25
Dělníci a provozní pracovníci 124,08
Celkem 876,48

Počty lůžek podle oddělení dle smlouvy s VZP

Interna 72
Interna MOJIP 10
Dětské 21
Dětské JIP 4
Novorozenci 19
Chirurgie 57
Chirurgie JIP 11
Gynekologie 25
Porodnice 21
Gynekologie denní stacionář 4
Lůžka ošetřovatelské péče 78
Ortopedie 20
ORL 20
Neurologie 28
ARO 5
Následná rehabilitační péče 20
Akutní rehabilitace 20
Celkem 435



V benešovské nemocnici odstartovala začátkem roku 2022 
modernizace za bezmála 600 milionů korun

V benešovské nemocnici Rudolfa a Stefanie začala další etapa modernizace. Do konce srpna roku 
2024 má být hotová stavba centrálního příjmu, dostavba chirurgického pavilonu a propojení pavi-
lonu interny a chirurgie. 

Přípravné práce probíhaly už několik měsíců, nyní 
se začíná se samotnou realizací. Předpokládané 
celkové náklady jsou 587 milionů korun, které 
bude hradit Středočeský kraj z úvěru od Evropské 
investiční banky.

„Nová budova centrálního příjmu, dostavba chi-
rurgického pavilonu a propojení pavilonu interny a 
chirurgie bude největší stavební akcí příštích dvou 
let. Výsledkem budou špičkově vybavená pracovi-
ště s novým logistickým uspořádáním, které zlepší 
podmínky pro pacienty i zaměstnance. Jak s obli-
bou říkám, posuneme se do 21. století. Mimo jiné to znamená třeba to, že se pacienti už nebudou 
z jednoho pavilonu do druhého převážet přes dvůr, což je dnes bohužel realita,“ uvedl statutární 
náměstek hejtmanky pro oblast zdravotnictví Pavel Pavlík (ODS), který se dnes 16. 2. 2022 přijel na 
stavbu podívat.

Stavba centrálního vstupního objektu a dostavba chirurgického pavilonu Nemocnice Rudolfa a Ste-
fanie Benešov začala vrtáním základové konstrukce. To zajišťuje speciální stroj na vrtání základových 
pilotů, který zde bude pracovat zhruba tři týdny. Stavět se bude rok a půl. Pacientům i zaměstnan-
cům přinese výstavba určitá omezení. 

„Plánujeme využívat především spodní bránu z Máchovy 
ulice, aby byl co nejmenší provoz přes areál nemocnice. 
Samozřejmě to částečně omezí komfort pro naše zaměst-
nance a pacienty, za což se omlouváme, ale myslíme si, že 
tento projekt posune naši nemocnici v její kvalitě o krok 
dál a zlepší komfort pro všechny,“ uvedl technický ředitel 
nemocnice PhDr. Jan Kolbaba.

„Všechny chirurgické obory, kterých se stavba přímo do-
tkne, si nepředstavitelně polepší. Zlepšení bude viditelné 

nejen po stránce technologického vybavení budovy, ale v neposlední řadě i prostorové a logistic-
ko-provozní uspořádání bude šetřit zbytečné kroky a energii našich zaměstnanců,“ uvedl předseda 
představenstva nemocnice MUDr. Roman Mrva.

V benešovské nemocnici kromě toho pokračuje rekonstrukce budovy patologie, která má být dokon-
čena letos v březnu. Management připravuje i další důležité projekty, například vybudování zpevně-
né plochy pro vzlet a přistání vrtulníku, která vznikne letos v místě louky nad rehabilitačním centrem. 
Ve fázi projekce je také rekonstrukce spalovny nebezpečných odpadů. 

„Začínáme také postupně realizovat výběrová řízení na nové zdravotnické přístroje z evropských fon-
dů v celkové výši 147 milionů korun,“ doplnil MUDr. Roman Mrva.

NOVINKY V ROCE 2022
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Patologové pracují v novém moderním prostředí
Budova patologicko-anatomického oddělení Nemocnice Rudolfa a Stefanie Benešov, a.s., nemoc-
nice Středočeského kraje je po kompletní rekonstrukci. V pondělí 2. května 2022 se oddělení po 
obnově interiéru slavnostně otevřelo za účasti statutárního náměstka hejtmanky pro oblast zdra-
votnictví Pavla Pavlíka.

Budova patologicko-anatomického oddělení se moder-
nizace dočkala zhruba po čtyřiceti letech provozu. „Jsem 
velice rád, že se nám postupně daří rekonstruovat pro-
story provozů benešovské nemocnice. Byť se to na první 
pohled nemusí zdát, patologicko- anatomické oddělení 
je nepostradatelnou a nedílnou součástí této nemocni-
ce. Mimo jiné zajišťuje veškerá bioptická, cytologická a 
nekroptická vyšetření nejen pro všechna její oddělení, 
ale i pro některé ambulantní lékaře ze spádové oblasti. 
Jedná se tak o další krok, který přispěje k celkové mo-
dernizaci nemocnice,“ uvedl za Středočeský kraj statu-
tární náměstek pro oblast zdravotnictví Pavel Pavlík.

Díky modernizaci se vytvoří také lepší podmínky pro sa-
motné zaměstnance nemocnice. „Personál, který roky 
odváděl skvělou práci v nelibých podmínkách, si musí 
dnešní den s radostí vychutnat. To, co se za velmi krát-
kou dobu podařilo udělat z původní ruiny, která již ne-
splňovala mnoho parametrů, je výsledkem spolupráce 
nadšeného personálu patologie a profesionality a pre-

ciznosti všech ostatních, kteří tuto stavbu realizovali. Všem za to patří velké díky,“ uvedl předseda 
představenstva MUDr. Roman Mrva s tím, že patologicko-anatomické pracoviště je nepochybně stej-
ně důležité, jako kterékoli jiné nemocniční oddělení.

„Pacienti sem sice osobně nedocházejí, ale jejich biologické vzorky ano. A právě precizní zpracování 
a finální makro i mikroskopické odečtení toho, zda je onen vzorek lidské tkáně zdravý, či je nějak 
alterován, rozhoduje o dalším způsobu léčby a díky včasnosti nezřídka i o jejím úspěchu,“ upozornil 
předseda představenstva MUDr. Roman Mrva.

Opravit se muselo vše od rozvodů vody, elektřiny po nové podlahy a nábytek. Obnovou prošla labo-
ratorní část, a především novou vzduchotechniku mají nyní nejen prostory pitevny ale celá budova.  
„Pavilon patologie byl vybydlený a zároveň už nesplňoval ani platnou legislativu, například došlo k 
malé vnitřní úpravě dispozic v přízemí, kde vznikla místnost, v níž se mohou pozůstalí rozloučit se 
zemřelými. Pietní místnost je v dnešní době již standardem,“ doplnil technický ředitel PhDr. Jan Kol-
baba.

S pracemi se začalo koncem loňského roku, po celou dobu fungovaly laboratoře tohoto oddělení v 
provizorních prostorách. „Jsme velmi rádi, že k rekonstrukci došlo. Nyní máme daleko lepší pracovní 
podmínky, ať už se jedná o sociální zázemí či laboratoře a pitevnu. Také díky nové vzduchotechnice 
pracujeme v bezpečnějším prostředí, jelikož používáme chemické látky,“ podotkla primářka patolo-
gicko-anatomického oddělení MUDr. Barbora Prchlíková.

Rekonstrukce interiéru začala 29. 11. 2021, náklady byly 35 milionů korun, které nemocnice hradila 
z vlastních zdrojů.

Přístrojově je oddělení velmi dobře vybaveno, před dvěma lety totiž došlo k obnově přístrojů, z nichž 
některým bylo již více než dvacet let. K zateplení budovy, opravě střechy, výměně oken a nové fasádě 
se přistoupilo již koncem roku 2020.
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Laboratoře budou fungovat na jednom místě
V Nemocnici Rudolfa a Stefanie Benešov plánujeme další velkou investici v areálu. Pod jednu stře-
chu se sjednotí všechny laboratoře. Nebude se stavět úplně nový pavilon, ale centrální laboratoře 
vzniknou dostavbou stávající budovy transfuzní stanice a hematologie.

„Vybudování centrálních laboratoří je součástí generelu nemocni-
ce, který vedení představilo již před pěti lety. Je důkazem toho, 
že v této nemocnici se daří plnit slib vybudování moderní, logicky 
uspořádané a pro všechny po všech stránkách přívětivé nemocni-
ce,“ uvedl předseda představenstva MUDr. Roman Mrva.

Přístavbou jednoho patra nad pavilon hematologie se sjednotí od-
dělení mikrobiologie a biochemie. Ta nyní fungují každé v jiné bu-
dově. Mikrobiologie poblíž hematologie a biochemie má zázemí 
ve vstupním pavilonu u vrátnice.

To, že budou soustředěné všechny laboratoře na jednom místě, bude mít mnoho výhod jak pro per-
sonál, tak pro návštěvníky nemocnice. S tím souvisí i projekt potrubní pošty, se kterým se v brzké 
budoucnosti počítá. Vzorky se dostanou potrubní poštou pouze na jedno centrální místo, kde se 
roztřídí a postoupí k vyšetření dle požadavku.

„Činíme všechny kroky k tomu, aby pracovní prostředí bylo nejen moderní, ale ideálně postavené 
podle představ těch, kteří v něm pracují. V přípravě projektové dokumentace na centrální laboratoře 
sehráli velkou roli všichni tři primáři, biochemie Mgr Libor Kubošek, mikrobiologie MUDr. Marián 
Glasnák a hematologie MUDr. Petr Šrámek. Věřím, že se jim v novém bude skvěle pracovat a že bu-
dou spokojení,“ řekl MUDr. Mrva, předseda představenstva.

V současné době je zpracovaná architektonická studie na vybudování centrálních laboratoří. „Počítá-
me s tím, že do konce roku bude hotová projektová dokumentace a v závislosti na přidělení finanční 
investiční dotace bychom poté projekt realizovali,“ uvedl technický ředitel PhDr. Jan Kolbaba.

Jaké budou náklady na vybudování centrálních laboratoří zatím nelze vyčíslit. „Víme, jak by pavilon 
měl vypadat, máme v tomto ohledu vše projednané s dotčenými orgány. Nejprve se teď musí dokon-
čit projektová dokumentace, jejíž součástí je samozřejmě i výkaz, výměr a rozpočet stavby,“ podotkl 
PhDr. Jan Kolbaba.

Co se pak stane s opuštěnými laboratořemi je také jasnou součástí budoucí vize nemocnice. Do bu-
dovy u vrátnice bude soustředěna ambulantní péče – praktický lékař, plicní ambulance, diabetologie 
a oční. Prostory po těchto ambulancích budou sloužit oddělení dlouhodobé ošetřovatelské péče.

V novém se začne dříve
Stavba centrálního příjmu a přístavba pavilonu chirurgie v Nemocnici Rudolfa a Stefanie Benešov 
nadále pokračuje podle harmonogramu. Oproti původnímu plánu však bylo rozhodnuto koncem 
roku 2022, že se jednotlivé provozy otevřou po částech. Díky rozdělení akce na jednotlivé fáze totiž 
budou pacienti moci využívat služby dříve, než dojde ke kompletnímu zprovoznění celého objektu. S 
dokončením první části se tak počítá již do konce příštího roku, kompletně hotovo pak bude do konce 
roku 2024. 

„Za Středočeský kraj vítám a zcela podporuji záměr nemocnice k postupnému zpřístupňování jednot-
livých částí nového pavilonu pacientům. Samozřejmě při plánování rozfázování této akce byl kladen 
zejména důraz na bezpečí a pohodlí pacientů, aby zásadně nepocítili, že stavba nadále pokračuje. 
Samotná budova bude při zprovoznění první části již dokončena a my tak při otevírání jednotlivých 
provozů budeme postupovat po jednotlivých podlažích, kdy již bude docházet pouze k úpravám a 
vybavení interiérů,“ vysvětluje středočeský náměstek pro oblast zdravotnictví Pavel Pavlík.
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Evropská unie přispěla na nákup přístrojů
Desítky nových přístrojů získala Nemocnice Rudolfa a Stefanie Benešov. Na nové přístrojové vyba-
vení přispěla více než sto milionů korun Evropská unie v rámci dotačního programu IROP REACT-
-EU. Některé jsou již na odděleních, další teprve dorazí na konci září.
„Dostali jsme letos evropskou dotaci na obnovu a rozšíření spektra našich přístrojů. Jsou dodávané 
ve dvou etapách, většina je již u v nemocnici a zprovozněná. Pomalu se ale už chystáme na další eta-
pu, která by měla být předmětem roku 2023,“ uvedl technický ředitel PhDr. Jan Kolbaba.
Osm nových ultrazvukových přístrojů mohou již nyní používat na odděleních interním, gynekologic-
kém, rehabilitačním či dětském. Na kardiologii mají několik nových holterů a také ergometr e-bike. 
Lékaři na operačních sálech a RTG využívají pojízdné digitální RTG systémy s přímou digitalizací a 
nová mobilní C ramena, což je skiaskopický přístroj s vysokým rozlišením, který se používá hlavně v 
ortopedii a u neurochirurgických zákroků. 

Hematologické oddělení díky dotaci obnovilo centrifugy pro transfuzní 
výrobu, která plnou krev rozděluje na jednotlivé složky. Hlavní důvod pro 
výměnu byla životnost. „Každá centrifuga má danou životnost počtem 
točících cyklů. Původní jsme měli již od roku 2012 a její oprava by byla 
nerentabilní. Už v roce 2020 jsme byli upozorněni, že její čas se brzy na-
plní. Nová má menší spotřebu energie, je prakticky nehlučná a krve z ní 
jsou lépe stočené, tedy lépe oddělené krvinky a plazma. Tím je pak kva-
litnější vyrobený transfuzní přípravek,“ uvedla vedoucí laborantka Jiřina 
Kloudová. 
Na porodnici mají k dispozici nový 
kardiotokografy s telemetrickou jed-
notkou a centrální monitorovací sta-
nicí. Tento přístroj registruje děložní 
kontrakce, srdeční činnost a pohyby 

plodu a děložní kontrakce. 
Plicní ambulance již asi 10 let využívá diagnostický přístroj - mo-
dulární celotělový pletysmograf s integrovanou funkcí vyšetření 
difuze (přestup kyslíku do krve). Nyní využívá zcela nový. Celotě-
lová pletysmografie slouží jak k určení celkové plicní kapacity, tak 
i k zjištění odporu dýchacích cest a k určení reziduálního objemu. 
Pletysmograf velmi přesně a přehledně měří nepřímo měřitelné 
plicní objemy, samozřejmostí je měření klidové spirometrie. 
„Tato vyšetření jsou nezbytnou součástí vyšetření plicních funk-
cí, které provádíme u většiny pacientů denně v naší ambulanci. 
Zvláště důležitá jsou nyní tato vyšetření i u pacientů po prodě-
laném onemocnění covid-19. Nový přístroj pak kromě měření 
všech výše uvedených údajů umí změřit i sílu nádechových a výdechových svalů hrudníky a navíc 
umožňuje pomocí impulsní oscilometrie vyšetřit plicní funkce u pacientů, kteří z nějakého důvodu 
(mentální stav, věk - děti....) nejsou dechových manévrů při běžném vyšetření plicních funkcí (spi-
rometrie) schopni a doposavad jsme tedy u těchto pacientů plicní funkce nebyli schopni vyšetřit,“ 
vysvětlila plicní lékařka MUDr. Markéta Bláhová.
Nemocnice získala na nákup přístrojů přes 150 000 000 korun z dotačního programu IROP v rámci 
výzvy MMR ČR, název projektu je „Rozvoj, modernizace a posílení odolnosti páteřní sítě poskyto-
vatelů zdravotní péče s ohledem na potencionální hrozby“ a investiční priorita „Podpora zotavení z 
krize v souvislosti s pandemií covid-19 a jejími sociálními dopady a příprava zeleného, digitálního a 
odolného oživení hospodářství“. 



Nemocnice zabezpečuje IT prostory
Stavební ruch panuje v současné době (září 2022) ve čtvrtém patře vstupního pavilonu u vrátnice. 
Většiny pacientů se to nedotýká, rekonstruuje se totiž patro, kde sídlí především pracovníci infor-
mační technologie, kam veřejnost nemá přístup. Úprava těchto prostor je ale velmi důležitá.

„Rekonstrukci jsme zahájili na doporučení Národního úřadu pro ky-
bernetickou a informační bezpečnost (NÚKIB). Poté, co se nám stala 
nežádoucí událost s kybernetickým útokem, jsme šli postupnými kro-
ky s cílem zabezpečit nemocnici nejprve po softwarové a hardwarové 
stránce a nyní jí zabezpečujeme i po stránce fyzické,“ vysvětlil technický 
ředitel PhDr. Jan Kolbaba.

Benešovská nemocnice čelila kybernetickému útoku 11. prosince 2019 
a na dvacet dní fungovala v omezeném režimu, pouze pro akutní přípa-
dy, odloženy byly veškeré operace. Na nemocnici útočil takzvaný ran-
somware, počítačový vir, který šifruje data na počítačích či serverech, 
a následně požaduje výkupné. Nemocnice přišla o některá data, žádná 
na veřejnost neunikla. 

Práce na zabezpečení informačního systému a obnova softwaru začaly 
hned po útoku, letos přišly na řadu prostory. „Reagujeme na doporu-

čení NÚKIB a jiných zákonných předpisů, patro přestavujeme kompletně. Bude uzamčené, vchod 
monitorován, fungovat budou přístupové kódy. Musíme mít zmapováno, kdo chodí do těchto citli-
vých prostor. Považujeme je za citlivé, protože se v nich nachází spousta zdravotnické dokumentace 
a elektronických dat,“ upozornil PhDr. Jan Kolbaba.

V patře sídlí pracovníci IT a oddělení zdravotní techniky, dří-
ve zde fungovala ambulance pro štítnou žlázu, ta se přestě-
hovala již před rekonstrukcí o patro níže. 

Prostory se opravují po mnoha letech. Díky rekonstrukci tak 
získají zaměstnanci i lepší zázemí a komfort. Hotovo bude 
do konce letošního roku. 

Do budoucna se počítá s rekonstrukcí celého interiéru této 
budovy. Čtvrtého patra se to ale již nedotkne. 
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STANOVISKO PŘEDSTAVENSTVA  
KE ZPRÁVĚ NEZÁVISLÉHO AUDITORA

Představenstvo bylo informováno o zprávě auditora o ověření účetní závěrky 
a hospodaření Nemocnice Rudolfa a Stefanie Benešov, a.s., nemocnice 

Středočeského kraje.

Představenstvo projednalo a vzalo na vědomí tuto informaci a konstatuje, že 
podaná informace je úplná a srozumitelná a představenstvo nemá námitek.

MUDr. Roman Mrva
předseda představenstva

STANOVISKO DOZORČÍ RADY  
KE ZPRÁVĚ NEZÁVISLÉHO AUDITORA

Dozorčí rada byla informována o zprávě auditora o ověření účetní závěrky 
a hospodaření Nemocnice Rudolfa a Stefanie Benešov, a.s., nemocnice 

Středočeského kraje.

Dozorčí rada projednala a vzala na vědomí tuto informaci a konstatuje, že 
podaná informace je úplná a srozumitelná a dozorčí rada nemá námitek.

Ing. Jan Skopeček
předseda dozorčí rady
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PODĚKOVÁNÍ

Vedení naší společnosti děkuje všem zaměstnancům, obchodním 
partnerům a sponzorům za spolupráci v průběhu uplynulého 

hospodářského roku.

Profesionální přístup, snaha přispět k co možná nejlepšímu výsledku 
a přizpůsobivost novým požadavkům a trendům je důležitá pro rozvoj 

každé moderní společnosti. 

Jsme rádi, že ve Vás nacházíme partnery, kteří jsou si tohoto faktu 
vědomi a pro každodenní činnost Nemocnice Rudolfa a Stefanie 

Benešov, a. s., nemocnice Středočeského kraje jsou velkým přínosem.

MUDr. Roman Mrva
předseda představenstva
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